
Referat for DDO Generalforsamling 14.03.2022. 
 
Mødet blev afholdt virtuelt, op til 41 medlemmer var aktive. 
 

1. Formalia: Generalforsamlingen er korrekt indkaldt i henhold til DDO´s Formalia med 
mulighed for at komme med forslag til dagsordnen. 

2. Formandsberetning ved Tomas Norman Dam:                                                                                        
Denne kan læses på hjemmesiden. Informationer fra DDO findes på www.ddo.nu. Vi har 
netop fået en ny overenskomst. Vi skal sikre vores kvalitet. Alle skal huske 
diagnosekodning. PRO er implementeret og er også en del af vores kvalitetssikring. 
Derudover kommer der kvalitetsklynger. Der kommer nye krav til registrering af 
ferieafvikling.  
En opfordring fra DDO til at deltage i al fagligt arbejde. 

3. Beretning fra FAPS ved Per Flesner:                                                                                                      
FAPS præsenteres sammen med kerneopgaverne. Hvordan kan vi blive uundværlige? Vi 
skal tænkes ind som en del af det nære sundhedsvæsen. Det store sigte er, at styrke vores 
position i det nære sundhedsvæsen. Denne vision er tænkt ind i den nye overenskomst: 
Flere ydernumre, mulighed for satellit funktion, faglig konferering med almen praksis og 
vurdering ved enkeltstående konsultation (skal ses max 30 dage efter henvisningen, går i 
gang 30.9.22, der vil være evalueringsperiode med almen praksis). Udlægningsaftalen 
gøres permanent (uden for knæk og ramme, patienter primært fra sygehuset, skal ses 
indenfor 30 dage). De faglige moderniseringer fortsætter. Der kommer ny kvalitetsmodel 
med kvalitetsklynger – alle skal tilknyttes en klynge inden udgangen af 2023. Klyngerne skal 
også være dialogpartner for sygehuse, regioner og almen praksis. Der er afsat økonomi til 
den nye overenskomst. Vi har fået et rammeløft på i alt 126,5 mio kr.   

4. Beretning fra udvalg                                                                                                   
Hudkræftdatabasen ved H Sølvsten: Databasen har gennemgået en udvikling i forhold til 
brugerfladen, som gør den bedre. Der er kommet en opdatering på egne data 
(benchmarking). Databasen er blevet mere synlig. Der kommer en opdatering i ugeskriftet 
samt en pressemeddelelse om arbejdet. Vi er blevet bedre til at registrere, men mangler 
en del registrering af vores kontroller. Der bliver arbejdet på, at få mere data ud til 
forskning.                                                                                                                                                    
T N Dam: PRO: Initiativ fra Sundhedsdatastyrelsen. Psoda: – den nye database: skal høste 
data fra PRO, FMK, Dermbio, DLQI. 

5. Rettidig indkomne forslag: Ingen indkomne forslag. 
6. Aflæggelse af regnskab ved Anna Lamberg: Ses på hjemmesiden. De seneste 2 år har 

været præget af Covid. Vi har ikke haft mange indtægter andet end kontingent. Ikke mange 
udgifter.  

7. Valg til bestyrelse: Bestyrelsen sidder uforandret. Dette godkendt. 
8. Valg af revisor. Anne Danielsen genvælges. 
9. Budget: Godkendt. 
10. Fastsættelse af kontingent: Godkendt. 
11. Evt: Intet indkommet. 

 
På vegne af DDO - referat: Anne Toftegaard Funding 

http://www.ddo.nu/

